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Ankomst fra kl. 16.00 
16.30- 17.55: Foredrag ved erhvervspsykolog Pernille Rasmussen 
 
Kl. 18.00 
Middag 
 
Kl. 18.45 
Generalforsamlingen starter 
 
Dagsorden:  
 
1. Velkomst og præsentation   
af den siddende regionsbestyrelse, formand, næstformand og gæster fra sekretariatet 
Alle præsenterer sig overfor GF.  
 
2.  Valg af dirigent og referent  

• Godkendelse af dagsorden  

• Tina Solveig Koch valgt som dirigent 

• Tanja Dalgaard valgt som referent 

• GF lovligt indkaldt ift. vedtægter. 68 stemmeberettigede personer tilstede.  

• Opfordring til at stille op til henholdsvis suppleant til REP25, valg til bestyrelsen 
samt valg af økonomisk kontrollant.  

• Afprøvning af stemmebrikker v. Micki. (45, 21, 2 – ja, nej, ved ikke) 

 

3. Regionsbestyrelsens beretning  
Hvad har bestyrelsen i Midt-Nord lavet april 2023-marts 2024.  Efterfølgende tid til 
spørgsmål. 
 
Maj Britt fremlægger beretningen for det forgangne år, og byder velkommen til den år-
lige GF. Se den skriftlige beretning.  
 
Spørgsmål, kommentarer mm.: Hvad gør vi for at få nye studerende ind på studiet? Det 
er specielt uddannelsesstederne, der gør rigtig meget for at reklamere for uddannel-
sen – tæt samarbejde med regionsformænd og landsformænd. Kommentar fra Mar-
grethe Boel: Kig omkring i din egen omgangskreds, om der er en der skal prikkes til at 
søge ind i verdens bedste fag, holde oplæg på folkeskole eller efterskole omkring er-
goterapi, tage folkeskoleelever i praktik. Vi må hjælpes ad alle sammen. Opfordring til 
at lave nogle stærkere nåle, og at lave med magnet lukning.  
 
Christina Tomra: Dilemma mellem svært ved at få nok optag, og at udvide arbejdsom-
rådet for ergoterapeuter – opdyrke nye stillinger. Svar Maj Britt: Fremtiden ændrer sig 
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for ergoterapeuter – vi bevæger os hen imod at arbejde gennem andre – ergo.tp. fore-
tager udredning, og SOSU-assistenter udfører den daglige træning.  
Beretningen blev godkendt ved applaus. 
 
4. Godkendelse af regnskab for 2020  
Afspejler regnskabet arbejdet og aktiviteterne i kalenderåret 2023?  
Maj Britt gennemgår regnskabet med 3 hovedemner: Bestyrelsesarbejde, medlemsret-
tede aktiviteter, udgifter forbundet til regionsformand. Vi har et overskud i år på ca. 
60.000 kr. Positiv tilbagemelding fra økonomisk kontrollant mht. nyt regnskabs- 
system.  
 
Regnskabet blev godkendt ved applaus. 
 
5. Oplæg fra ETF’s formand Tina Nør Langager 
Ergoterapi - et fag på holdbare vilkår 
Det holdbare arbejdsliv hviler på muligheden for at bringe faglige såvel som øvrige 
kompetencer i spil – både i egen løsning af kerneopgaver og i samspillet med andre 
fagligheder, og dermed gøre en forskel for borgere og patienter. Det skal være tydeligt 
for medlemmerne, at faglighed går hånd i hånd med vilkårene for opgaveløsningen, og 
at de aftaler Ergoterapeutforeningen indgår både centralt og på de enkelte arbejds-
pladser, tager udgangspunkt i balancen mellem borgernes/patienternes, arbejdsplad-
sens og ergoterapeuternes behov. 
 
Hvordan har vi sat fokus på stærk faglighed i OK24? 
 

- og hvordan kan vi bruge det fremadrettet i den konstruktive dialog på arbejds-
pladsen for at styrke at vores ergoterapeutiske kompetencer bruges klogt? 
 

Se slides fra Tina’s oplæg på etf.dk.  
 
Kommentarer: Inspirerende med oplæg fra Tina. Blevet utrygt at arbejde som ergotera-
peut i kommune og på hospital – modløshed, det er svært at blive ved med at itale-
sætte ergoterapi. Svar: Vi kan ikke alene tage ansvar for det som individ, men det er et 
overordnet problem. Vi skal placere ansvaret hvor det hører hjemme – hos ledelse el-
ler hos politikere. Vi skal ikke opgive at tale om, hvad ergoterapi kan og hvor borgerne 
har gavn af ergoterapi. Et skisma vi skal blive ved med at tale om 
 
Kommentar: Glæder sig til TR regionsmøderne. Ledere og organisation hilser TR vel-
kommen, og organisationen har gavn af det. Når det når driften, er det den lokale leder 
der har ansvaret, og det er udfordrende. Svar: Vi skal blive ved med at udfordre og 
søge den formelle indflydelse gennem TR. Støt hinanden i det.  
 
Kommentar: Svært at være ansat under en anden faggruppe, og at være den eneste er-
goterapeut i afdelingen. Store krav monofagligt og personligt. Kamp at få leder til at 
forstå, hvad de tværprofessionelle team kan.  
Kommentar: Lederne bliver ikke bedømt på deres kvalitet, men på om de har røde tal 
på bundlinjen. Hvad er den reelle effekt af det tilbud vi giver? Vi skal tale om kvalitet, 
og at faglighederne får lov til at udføre fagligheden. Svar: Også det der bliver set på fra 
sundhedsstruktur kommissionen. OBS på sektorovergange/forvaltningsovergange. Vi 
står i ”stormvejr”.  
 
6. Region Midt-Nords handleplan for det kommende år  

Bestyrelsen fremlægger planer for bestyrelsens arbejde det næste år. 

https://www.etf.dk/Regioner/Region-Midt-Nord/GF-24---Midt-Nord
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Debat i grupper. Maj Britt præsenterer kort handleplanen – en stærk profession, et fag 
på holdbare vilkår, vi tager ansvar og bidrager, bestyrelsesarbejdet i ETF.  

Se slide fra Menti med besvarelserne – 66 besvarelser. 

Kommentar fra 75-årig ergoterapeut, der er på vej til at forlade arbejdsmarkedet.  

Kommentar fra Margrethe omkring kommende fagblad, og hvorfor vi skal bedrive er-
goterapi.  

 

Pause  
 
7.  Forslag til rammebudget for 2025 samt justeret budget for 2024 
Afspejler budgettet forventede muligheder og rammer for arbejde og aktiviteter i ka-
lenderårene 2024 og 2025? 
 
Maj Britt gennemgår budgettet.  
Kommentar: I er billige i drift.  
Budgettet godkendes ved applaus.  
 
8. Valg af suppleanter til ETF’s Repræsentantskab for perioden april 2023 -april 2026 
Repræsentantskabet er Ergoterapeutforeningens øverste myndighed, hvor overord-
nede beslutninger om foreningens fokusområde, økonomi og vedtægter træffes. De 
valgte repræsentanter forventes at deltage i Rep25, samt evt. ekstraordinære repræ-
sentantskaber i perioden. Repræsentanterne holdes løbende orienteret om forenin-
gens udvikling.  
 
Vi skal ved denne generalforsamling have valgt op til 28 suppleanter.  
 
Der blev valgt 6 suppleanter:  
1. Karina E B Jensen 
2. Emil Laugesen 
3. Kristian Obenholt 
4. Lorenz Jabcke 
5. Jeanette Kristensen 
6. Freja Hammer Selsing 
 
9. Indkomne forslag  
 
Alle medlemmer har mulighed for at komme med forslag, som generalforsamlingen 
skal tage stilling til.  
 
Skal være bestyrelsen i hænde tre uger før GF (9.4). 
Der er ikke indkommet nogle forslag 
 
10. Valg af fem bestyrelsesmedlemmer for to år samt to suppleanter (vælges for et 
år) 
Overrækkelse af gave og blomster til Stine, der har 25-års jubilæum i bestyrelsen i re-
gion Midt/Nord. 
 
Alle medlemmer kan stille op. 
På valg fra den nuværende bestyrelse er:  
 

• Lone Lassen - genvalgt 
• Stine Lindsten - genvalgt 

• Monica Ekstrøm - genvalgt 
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• Helle Bak Christensen - genvalgt 

• Jannie Houmøller - genvalgt 
• Kathrine Brincker Svenningsen – valgt som suppleant 

 
11. Valg af økonomiske kontrollant. Èn for to år 
Alle medlemmer kan stille op. På valg er den nuværende økonomiske kontrollant:  
 

• Karen Boldreel Madsen blev genvalgt 
 
12. Evt. og tak for i aften  
Kommentar fra Tina Nør Langager: Tak for en god GF, og tak for et godt samarbejde til 
dig Maj Britt, og tak for din store indsats. Opfordring om at fortælle Tina og Margrethe 
om, hvad de skal tage med til sundhedsordføreren for de konservative, som formand-
skabet har møde med i morgen i Aalborg.  
 


